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AKADEMICKÝ SENÁT 

FAKULTY LOGISTIKY A KRIZOVÉHO ŘÍZENÍ UTB VE ZLÍNĚ 

 

Zápis č. 10/2023 (214) 

 

z řádného zasedání Akademického senátu FLKŘ konaného prezenční formou 

dne 20. listopadu 2023 v 13:00 hodin v zasedací místnosti fakulty (1NP),  

budova UH1, Studentské náměstí 1532, Uherské Hradiště 

 

Přítomni: 

Členové (abecedně): Rostislav Gregor, Bc. Nela Hasová, Ing. Romana Heinzová, Ph.D., Daniel 
Chlaň, Jan Liška, Bc. Dalibor Malý, Mgr. Kamil Peterek, Ph.D.., Ing. Jan 
Strohmandl, Ph.D., Ing. Pavel Tomášek, Ph.D., doc. Ing. Pavel Valášek, 
CSc., LL.M 

 
Stálí účastníci zasedání: doc. Ing. Zuzana Tučková, Ph.D, Ing. Pavel Taraba, Ph.D., Ing. Jakub Rak, 

Ph.D.  
 
Omluveni: JUDr. Radomíra Veselá, Ph.D., LL.M, Ing. Alena Procházková, MBA 
 
 
 
Návrh programu zasedání: 
 

1. Zahájení (předseda AS FLKŘ). 
2. Projednání a schválení zápisu z jednání AS FLKŘ dne 16. 10. 2023 (předseda AS FLKŘ). 
3. Projednání a schválení programu zasedání (předseda AS FLKŘ). 
4. Informace předsedy AS FLKŘ (předseda AS FLKŘ). 
5. Informace děkanky, proděkanů a tajemnice fakulty. 
6. Projednání a schválení úpravy Časového plánu výuky AR 2023/2024. 
7. Schválení návrhu programu jednání AS FLKŘ dne 11. 12. 2023.  
8. Různé. 

 

Bod 1) Zahájení (předseda AS FLKŘ). 
Ve13:05 zahájil předseda AS FLKŘ Dr. Strohmandl jednání a přivítal všechny přítomné.  
 
 
Bod 2) Projednání a schválení zápisu z jednání AS FLKŘ dne 16. 10. 2023 (předseda AS FLKŘ). 
Zápis z jednání 16. 10. 2023 byl rozeslán členům AS FLKŘ k připomínkování, připomínky byly zapracovány, 
členové AS FLKŘ obdrželi finální verzi zápisu. Tato verze byla rovněž zveřejněna v informačním systému 
fakulty. 
 
Návrh usnesení č. 214/1 
„AS FLKŘ schvaluje verifikovaný zápis z jednání dne 16. 10. 2023 ve znění, zveřejněném v informačním 
systému fakulty.“ 
 
K hlasování přítomno celkem 9 členů AS FLKŘ.  
Hlasování: pro 9, proti 0, zdržel se 0. Návrh usnesení byl přijat. 
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Usnesení č. 214/1 
„AS FLKŘ schvaluje verifikovaný zápis z jednání dne 16. 10. 2023 ve znění, zveřejněném v informačním 
systému fakulty.“ 
 
 
Bod 3) Projednání a schválení programu zasedání (předseda AS FLKŘ). 
K návrhu programu, který byl schválen na jednání 16. 10. 2023, nebyly ze strany členů AS FLKŘ vzneseny 
ani připomínky, ani návrhy na doplnění. 
 
Předseda AS FLKŘ navrhnul doplnit na základě žádosti děkanky FLKŘ program jednání o bod Projednání 
a schválení členů Disciplinární komise FLKŘ UTB. 
 
K tomuto návrhu změn nebyly vzneseny žádné připomínky. 
 
Návrh usnesení č. 214/2 
„AS FLKŘ projednal a schválil program jednání dne 20. 11. 2023 v níže uvedeném znění: 

1) Zahájení (předseda AS FLKŘ). 
2) Projednání a schválení zápisu z jednání AS FLKŘ dne 16. 10. 2023 (předseda AS FLKŘ). 
3) Projednání a schválení programu zasedání (předseda AS FLKŘ). 
4) Informace předsedy AS FLKŘ (předseda AS FLKŘ). 
5) Informace děkanky, proděkanů a tajemnice fakulty. 
6) Projednání a schválení úpravy Časového plánu výuky pro AR 2023/2024. 
7) Projednání a schválení členů Disciplinární komise FLKŘ UTB. 
8) Schválení návrhu programu jednání AS FLKŘ dne 11. 12. 2023.  
9) Různé.“ 

  
K hlasování přítomno celkem 9 členů AS FLKŘ.  
Hlasování: pro 9 proti 0, zdržel se 0. Návrh usnesení byl přijat. 
 
Usnesení č. 214/2 
 „AS FLKŘ projednal a schválil program jednání dne 20. 11. 2023 v níže uvedeném znění: 

1) Zahájení (předseda AS FLKŘ). 
2) Projednání a schválení zápisu z jednání AS FLKŘ dne 16. 10. 2023 (předseda AS FLKŘ). 
3) Projednání a schválení programu zasedání (předseda AS FLKŘ). 
4) Informace předsedy AS FLKŘ (předseda AS FLKŘ). 
5) Informace děkanky, proděkanů a tajemnice fakulty. 
6) Projednání a schválení úpravy Časového plánu výuky pro AR 2023/2024. 
7) Projednání a schválení členů Disciplinární komise FLKŘ UTB. 
8) Schválení návrhu programu jednání AS FLKŘ dne 11. 12. 2023.  
9) Různé.“ 

 

Na jednání se dostavil pan Bc. Malý, přítomno 10 členů AS FLKŘ. 

Bod 4) Informace předsedy AS FLKŘ (předseda AS FLKŘ). 
Informace z jednání AS UTB dne 17. 10. 2023: 

- informace o projektu kraje, týkajícího se podpory studentů v doktorských SP a postdoktorských 
pozic na UTB; 

- informace o stavu projednávání připomínek NAÚ k akreditacím FHS, velká část připomínek byla 
vypořádána; 

- jmenování předsedkyně volební komise AS UTB – Dr. Dvořáčkové; 
- projednávání a schvalování členů vědecké rady UNI, ze 13 navržených AS UTB  neschválil 3; 
- seznámení členů AS UTB s uzavřeným šetřením podnětu prof. Beláse (FaME);  
- byla uzavřena kauza na FHS, kterou řešila Etická komise. Doporučením je, aby veškeré personální 

problémy na fakultách byly řešeny neodkladně.  
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Bod 5) Informace děkanky, proděkanů a tajemnice fakulty. 
doc. Ing. Zuzana Tučková, Ph.D, děkanka 

- přesun termínu jednání Vědecké rady FLKŘ z 23. 11. 2023 na 21. 3. 2024. Na jednání bude 
předložen Strategický záměr FLKŘ na rok 2024, který dosud nemohl být dohotoven z důvodu zatím 
neschváleného strategického záměru UTB na rok 2024 (dokumenty na sebe musí navazovat). Dále 
budou předloženy ke schválení reakreditace bakalářských studijních programů Ochrana 
obyvatelstva a Management rizik a žádost o akreditaci bakalářského SP Risk Management 
v anglickém jazyce;  

- žádost o prodloužení platnosti akreditace navazujícího magisterského programu Bezpečnost 
společnosti již byla projednána komisemi NAÚ, předpokládá se její projednání a schválení Radou 
NAÚ na zasedání v lednu 2024; 

- v rámci UTB se připravuje projekt ESF a ERDF, FLKŘ jej plánuje využít na digitalizaci studijních 
předmětů a vybudování multioborové laboratoře. V případě získání projektu a čerpání prostředků 
z něj se předpokládá pilotní provoz této laboratoře na podzim 2025, ostrý provoz pak od jara 2026.  

- Na jednání se starostou města Uherské Hradiště děkanka fakulty tlumočila požadavek studentů na 
zrušení plotu mezi budovami č. p. 1532 a č. p. 1533 na Studentském nám.; 

- proběhlo setkání děkanky se studenty za účasti pana Hrabce (stravování) a zástupců EDUHY; 
- 10. 11. se konal Den otevřených dveří, kterého se zúčastnilo cca 120 zájemců o studium. Mnozí 

uvedli, že popudem k návštěvě fakulty byly informace, které získali na veletrzích vzdělávání; 
- UTB ve Zlíně získalo cenu za nejlepší expozici na Gaudemu Brno. Při ocenění je hodnocena nejen 

vizuální stránka expozice, ale také schopnost studentů komunikovat s veřejností a prezentovat 
nabízené obory a programy a informovat o studentském životě. Děkanka fakulty vyjádřila 
poděkování všem, kteří se na prezentaci UTB a fakulty samotné podíleli.  
 

Dr. Tomášek poukázal, že z hlediska udržitelnosti není vhodný krokem rušit zelené plochy a budovat místo 
nich chodník, nejednalo by se o chodník jen mezi budovami, ale musel by se dobudovat i podél cesty 
k nejbližším přechodům.  
 
Dr. Strohmandl se dotázal, zda byly na NAÚ odeslány kontrolní zprávy k bakalářským studijním programům. 
Děkanka odpověděla, že zprávy byly odeslány datovou schránkou 16. 11. 2023, pravděpodobně budou 
projednávány v lednu 2024.   
 
Dr. Strohmandl upozornil, že změny v garantech předmětů musí být projednány Radou studijních programů. 
Děkanka uvedla, že ano, že ředitelé ústavů musí na to dbát a předkládat Radě tyto změny. 
 
Proběhla diskuze k problematice údajů ve STAGu – procentuální podíl jednotlivých vyučujících na 
přednáškách a cvičeních se při zadání nového vyučujícího (např. při změně rozvrhu) vždy změní na 100 % 
u všech a je třeba vše kontrolovat a ručně upravovat. Bylo by vhodné, aby systém tato procenta sám 
přepočítával podle reálného rozvrhu – nutno vznést požadavek na rektorátu. 

 
Ing. Jakub Rak, Ph.D., proděkan pro pedagogickou činnost 

- v době od 18. 12. 2023 do 1. 2. 2024 bude probíhat hodnocení výuky studenty, žádost směrem 
k senátorům, aby o této skutečnosti informovali kolegy; 

- QRAM se letos nebude hodnotit samostatně (k problematice bude pouze jedna otázka v rámci 
standardního hodnocení výuky studenty); 

- v testovací verzi je elektronické potvrzení ke studiu, student by si měl sám ze STAGu vygenerovat 
pdf s časovým razítkem, jehož platnost je 1 rok; 

- proběhlo školení k novým citačním normám, a to jak pro studenty, tak pro akademické pracovníky; 
- ze strany UTB je vydána nová směrnice rektora k vyplňování karet předmětů ve STAGu, účinnost 

směrnice je od 1. 1. 2024; 
- probíhá příprava rozvrhů na LS 2023/2024; 
- v rámci rektorátu byla diskutována problematická komunikace ohledně Businees Day (studenti 

obdrželi e-mail, že se jedná o povinnou účast, nebylo ovšem stanoveno, kdo tuto povinnou účast 
nařídil, o povinné účasti nebyli informováni AP); 

- byl vznesen požadavek na uznávání předmětů vyučujícími prostřednictvím STAGu místo papírové 
formy; 
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- zpráva o hodnocení kvality výuky za LS 2022/2023, účast studentů FLKŘ byla 31 %, což je o 10 % 
nižší než v zimním semestru, procenty účasti a výsledkem hodnocení se FLKŘ pohybuje kolem 
univerzitního průměru. 
 

Dr. Strohmandl – ze strany studentů je hodně připomínek k ukončení většiny předmětů seminárními 
pracemi. Dr. Rak informoval, že k této problematice proběhly schůzky s garanty SP, situace byla 
zmapována a byly navrženy alternativy ukončení, nyní je na garantech SP, aby oslovili garanty předmětů a 
komunikovali s nimi situaci. Podmínky ukončení předmětu však nelze měnit v průběhu semestru. 
 
Dr. Tomášek se dotázal studentů senátorů, jak dlouho trvá hodnocení výuky. Dle zkušeností studentů se 
jedná o čas cca  5-10 minut, pokud se pouze zaklikávají hodnocení. V případě využití možnosti slovního 
komentáře už pak časová náročnost záleží na jeho obsahu. 
 
Dr. Peterek se dotázal, zda existuje analýza, jak se které ročníky podílejí procentuálně na celkovém 
hodnocení. Dr. Rak odpověděl, že fakulta dostává jenom konečné číslo.  
 
Dr. Tomášek se dotázal, zda by změny v rozvrhu bylo možné provádět elektronicky, k tématu proběhla 
diskuze.  
 

 
Ing. Pavel Taraba, Ph.D., proděkan pro tvůrčí činnost 

- v rámci spolupráce se Zlínským krajem UTB získala dotaci na podporu postdoktoranských pozic, 
výběrové řízení vypsalo i FLKŘ;  

- dle čl. 7) Pravidel systému zajišťování kvality vzdělávací, tvůrčí a s nimi souvisejících činností a 
vnitřního hodnocení kvality vzdělávací, tvůrčí a s nimi souvisejících činností UTB mají součásti UTB 
povinnost jednou za pět let zpracovat Zprávu o tvůrčí činnosti. Projednává se struktura této zprávy; 

- 20. 11. 2023 jednala fakultní komise IGA, v rámci jednání se hodnotily probíhající projekty a nově 
předložený SVK projekt. Univerzitní komise IGA má jednání 29. 11. 2023;  

- připomenutí možnosti zapojení studentů do aktivit FLKŘ jako STS – studentské tvůrčí síly.  
 

 
Bod 6) Projednání a schválení úpravy Časového plánu výuky pro AR 2023/2024. 

Děkanka fakulty uvedla, že návrh změny termínu opravných SZZ byl diskutován na kolegiu děkanky. 

Vzhledem k tomu, že v AR 2023/2024 je již jenom jeden termín SZZ (na jaře) a z administrativního hlediska 

je vhodné, aby vše proběhlo v rámci jednoho akademického roku, byl podán návrh na změnu termínu 

opravných SZZ z října na srpen 2024. Tento návrh byl formou Rozhodnutí děkanky zaslán členům AS 

FLKŘ. 

Dr. Strohmandl připomenul, že v případě neúspěchu u SZZ může student využít opravný termín v témže 

akademickém roce nebo může jít ke SZZ až za rok, jedná se o jeho volbu. 

K předloženému návrhu neměl nikdo dotazy ani připomínky. 

Návrh usnesení č. 214/3 

„AS FLKŘ schvaluje Dodatek č. 1 k RD/06/2023 – Časový plán výuky pro akademický rok 2023/2024 

v předloženém znění.“ 

K hlasování přítomno celkem 10 členů AS FLKŘ.  
Hlasování: pro 10 proti 0, zdržel se 0. Návrh usnesení byl přijat. 
 

Usnesení č. 214/3 

„AS FLKŘ schvaluje Dodatek č. 1 k RD/06/2023 – Časový plán výuky pro akademický rok 2023/2024 

v předloženém znění.“ 
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Bod 7) Projednání a schválení členů Disciplinární komise FLKŘ UTB 

Děkanka fakulty požádala o doplnění členů Disciplinární komise, a to z toho důvodu, že Mgr. Soukupová 

ukončila pracovní poměr na UTB a pan Vláčilík ukončil úspěšně studium na FLKŘ. 

Uvedla, že vzhledem k citlivosti případů, kterými by se disciplinární komise mohla zabývat, považuje za 

vhodné, aby členem komise byla osoba, která má vzdělání a praxi v oblasti psychologie (jako byla Mgr. 

Soukupová), navrhuje tedy za akademické pracovníky Mgr. Trechovou. 

Za studenty navrhuje slečnu Bc. Magulákovou. 

S oběma navrženýma bylo jejich členství prodiskutováno a v případě souhlasného stanoviska AS FLKŘ 

s ním souhlasí. 

 

Dr. Strohmandl uvedl, že hlasování je – vzhledem k tomu, že se jedná o hlasování o konkrétních jménech 

– tajné, a požádal Dr. Peterka a Bc. Malého, aby se ujali funkce skrutátorů. 

Skrutátoři vydali hlasovací lístky, které členové AS FLKŘ odevzdali do připravené urny, poté skrutátoři 

provedli kontrolu hlasovacích lístků a vyhodnotili hlasování s následujícím výsledkem: 

 

bylo vydáno 10 hlasovacích lístků, 10 bylo odevzdáno, z toho 10 bylo platných s následujícím výsledkem:  

Mgr. Petra Trechová:  pro 10 proti 0, zdržel se 0.  

Bc. Marie Maguláková: pro 9, proti 0, zdržel se 1. 

 

Usnesení č. 214/4 
„AS FLKŘ schvaluje paní Mgr. Petru Trechovou a Bc. Marií Magulákovou jako členky Disciplinární komise 
FLKŘ UTB.“ 
 
 

Bod 8) Schválení návrhu programu jednání AS FLKŘ dne 11. 12. 2023 

Dr. Strohmandl představil návrh programu pro jednání AS FLKŘ dne 11. 12. 2023. K návrhu nebyly 

vzneseny ani připomínky ani návrhy na doplnění. 

 

Návrh usnesení č. 214/5 

„AS FLKŘ schvaluje program jednání AS FLKŘ dne 11. 12. 2023 v následujícím znění: 
1. Zahájení (předseda AS FLKŘ). 
2. Projednání a schválení zápisu z jednání AS FLKŘ dne 20. 11. 2023 (předseda AS FLKŘ). 
3. Projednání a schválení programu zasedání (předseda AS FLKŘ). 
4. Informace předsedy AS FLKŘ (předseda AS FLKŘ). 
5. Informace děkanky, proděkanů a tajemnice fakulty. 
6. Návrh termínů zasedání AS FLKŘ pro rok 2024. 
7. Schválení návrhu programu jednání AS FLKŘ dne 22. 01. 2024.  
8. Různé.“ 
 

K hlasování přítomno celkem 10 členů AS FLKŘ.  

Hlasování: pro 10, proti 0, zdržel se 0. Návrh usnesení byl přijat. 

Usnesení č. 214/5 

„AS FLKŘ schvaluje program jednání AS FLKŘ dne 11. 12. 2023 v následujícím znění: 
1. Zahájení (předseda AS FLKŘ). 
2. Projednání a schválení zápisu z jednání AS FLKŘ dne 20. 11. 2023 (předseda AS FLKŘ). 
3. Projednání a schválení programu zasedání (předseda AS FLKŘ). 
4. Informace předsedy AS FLKŘ (předseda AS FLKŘ). 
5. Informace děkanky, proděkanů a tajemnice fakulty. 
6. Návrh termínů zasedání AS FLKŘ pro rok 2024. 
7. Schválení návrhu programu jednání AS FLKŘ dne 22. 01. 2024.  
8. Různé. 
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Bod 9) Různé 
- Pan Liška se dotázal, od kdy bude možné podávat přihlášky k navazujícímu magisterskému studiu, 

tato informace na webu fakulty chybí. Odpověď: přihlášku bude možno podávat po obdržení 
akreditace, bude vydáno RD. 

- Od ledna budou upraveny úřední hodiny studijního oddělení, děkanka fakulty apelovala na 
studenty, aby si své záležitosti vyřizovali v úředních hodinách. 

- Pan Chlaň se dotázal, proč je předmět Přežití v tísni vzhledem ke své náročnosti hodnocen pouze 
2 kredity. Děkanka uvedla, že předmět byl původně koncipován jako bezkreditový zájmový kurs, 
aby studenti měli možnost zkusit si prožít extrémní podmínky, o což byl velký zájem. Následně mu 
byly přiřazeny 2 kredity s tím, že pokud studenti potřebují plný počet kreditů, musí absolvovat ještě 
další povinně volitelný předmět. Vzhledem k tomu, že se připravují reakreditace bakalářských 
studijních programů, může být tato problematika v rámci konceptu SP znovu zvážena. 

- Dr. Peterek informoval, že dne 30. 10. se sešla Ekonomická komise AS FLKŘ a za účasti tajemnice 
fakulty projednala předloženou Zprávu o čerpání rozpočtu FLKŘ a Stipendijního fondu FLKŘ ke dni 
30. 6. 2023. Tajemnice fakulty v diskuzi beze zbytku odpověděla všechny dotazy, Ekonomická 
komise nemá ke Zprávě žádné připomínky. 
 

Ve 14:25 hodin předseda AS FLKŘ poděkoval všem za účast a ukončil jednání. 
 
 
 
 
Zapsala:            Bc. Eva Skýbová, tajemnice AS FLKŘ 

Verifikoval:  Ing. Jan Strohmandl, Ph.D., předseda AS FLKŘ 


